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AKADEMICKÝ SENÁT 
 (funkční období 2005 – 2008) 
 
 
Zápis ze zasedání AS FŽP UJEP dne 19.10.2005 
 
Přítomní: Ing. Hanuš, Mgr. Holec, RNDr. Jirásek, Ing. Neruda, Ing. Prchalová, Prof. 
Vráblíková, B. Čechová , E. Müllerová, P. Obrdlík 
Omluveni:  L.Güntherová 
Hosté: doc. Seják, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, L. Berková 
 
Program:  
1. Doplňovací volby do AS UJEP a AS FŽP UJEP 
2. Zahájení akademického roku 2005/2006 
3. Čerpání rozpočtu FŽP  
4. Změna volebního a jednacího řádu FŽP UJEP 
5. Poplatky spojené s úkony studijního oddělení  
6. Různé 
 
 

 
1. Doplňovací volby do AS UJEP a AS FŽP UJEP 

Členové volební komise seznámili přítomné s výsledky 1. kola voleb  do AS UJEP a AS 
FŽP UJEP. Volební komise neobdržela žádné připomínky či stížnosti od členů akademické 
obce k výsledkům voleb.  Účast ve volbách činila 23,06%. 
Usnesení:  AS FŽP UJEP bere na vědomí zprávu volební komise z 19.10.2005 s tím, že do 
pedagogické kurie AS UJEP byl zvolen mgr. Miloslav Kolenatý a do studentské kurie AS 
UJEP byla zvolena Gabriela Šálková. Mandát ve studentské kurii AS FŽP UJEP prozatím 
nebyl obsazen pro nedosažení předepsané volební účasti.  
AS FŽP UJEP vyhlašuje 2. kolo doplňovacích voleb do Akademického senátu FŽP UJEP          
(1 mandát ve studentské kurii).   
Druhé kolo voleb proběhne v období od 21.10. do 30.10.2005, kdy bude možné odevzdat 
svůj hlas ze všech míst, v nichž je přístupný internet; podrobný návod pro hlasování 
zveřejní volební komise.  
Dne 31.10.2005 se sejde volební komise ke zjištění výsledků hlasování zpracovaných 
počítačem, vyřízení eventuálních volebních reklamací a ke zveřejnění volebních výsledků. 
Téhož dne v 15 hodin se uskuteční mimořádné zasedání AS FŽP UJEP k potvrzení 
výsledků druhého kola voleb. 

 
 

2. Zahájení akademického roku 2005/2006 
Proděkan pro studium informoval o odstranění nedostatků se zahájením akademického 
roku. Byly aktualizovány studijní plány  a odstraněny kolize u povinných předmětů. 
Závěr: AS FŽP UJEP konstatoval, že většina nedostatků byla odstraněna. Je potřeba však 
aktualizovat i údaje ve studijní agendě STAG. 
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3. Čerpání rozpočtu FŽP  
Členové AS FŽP UJEP předem obdrželi přehled čerpání rozpočtu fakulty k 30.08.2005. 
Tajemník fakulty konstatoval, že rozpočet fakulty je vyrovnaný. Nedochází k vyššímu 
čerpání oproti předpokladu, ba naopak. Zatím bylo málo čerpáno z prostředků na projekty 
(položka Institucionální prostředky na specifický výzkum a položka Ostatní dotace). 
Usnesení: AS FŽP UJEP v souladu s § 27 odst. 1 písm. c) zákona o VŠ provedl kontrolu 
čerpání finančních prostředků na fakultě. Další kontrola bude provedena na příštím 
zasedání AS FŽP UJEP. 
 
Dále byla diskutována otázka výše stipendií pro pomocné vědecké síly. V současnosti 
neexistují obecná pravidla o počtu studentů a rozsahu výše stipendia pro pomocné vědecké 
síly. 
Závěr. AS FŽP UJEP doporučuje vedení fakulty projednat otázku stipendií pro pomocné 
vědecké síly na kolegiu děkana a stanovit obecná pravidla. 

 
4. Změna volebního a jednacího řádu FŽP UJEP 

Místopředseda senátu P. Obrdlík seznámil přítomné s návrhy změn v nově připravovaném 
předpisu. K těmto změnám proběhla diskuze. 
Závěr: P. Obrdlík předloží na příštím zasedání návrh nového Volebního a jednacího řádu 
FŽP UJEP. 

 
5. Poplatky spojené s úkony studijního oddělení  

Proděkan pro studium ing. Richter  předložil k diskuzi návrh rozhodnutí děkana „Poplatky 
spojené s úkony studijního oddělení“.  
Závěr: AS FŽP UJEP souhlasí se zavedením poplatků spojených s některými úkony 
studijního oddělení, avšak doporučuje vedení fakulty v některých případech snížit jejich 
výši či nezpoplatňovat některé úkony. 

 
6. Různé 

a) Poplatky za studium  
Děkan fakulty odpověděl na dotaz P. Obrdlíka (bod 5e z 14.9.2005) ohledně zvýšení 
poplatků za studium při překročení standardní doby studia. Poplatky byly zvýšeny na celé 
univerzitě s cílem snížit počet těchto studentů. Studenti překračující standardní dobu 
studia nyní hradí náklady spojené se studiem v plné výši.  
 
b) Delegování zástupců do Rady vysokých škol 
Předsedkyně senátu seznámila přítomné s obsahem dopisu předsedy AS UJEP JUDr. 
Grince s požadavkem o delegování zástupců do Rady vysokých škol.   
Usnesení: AS FŽP UJEP navrhl za akademickou obec FŽP UJEP delegovat RNDr. Petra 
Jiráska jako  delegáta za FŽP, Lukáše Bálka jako delegáta do Studentské komory a 
Gabrielu Šálkovou jako náhradníka delegáta do Studentské komory. 
 
c) Funkčnost techniky v učebnách 
E. Müllerová upozornila na časté závady dataprojektorů a zpětných projektorů, které se 
používají při přednáškách a problémy, které se vyskytují v počítačových  učebnách.  
Závěr: AS FŽP UJEP žádá vedení fakulty, aby zabezpečilo pravidelnou kontrolu 
dataprojektorů a zpětných projektorů. Dále navrhuje, aby  do každé počítačové učebny 
byly dány sešity pro zapsání závad. 
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d) Nákup doporučené literatury 
E. Müllerová vznesla dotaz, zda by bylo možné kvůli nárůstu studentů v některých 
ročnících dokoupit studijní literaturu do knihovny. Proděkan pro studium ing. Richter 
odpověděl, že není možné zabezpečit literaturu pro všechny studenty.  
Závěr: AS bere toto sdělení na vědomí. Je nutné využívat jiných zdrojů, např.učební texty 
vystavené na internetu či studovat z prezenčního fondu v knihovně. 
 
e) Prostory před budovou fakulty v Ústí nad Labem 
RNDr. Jirásek upozornil na nepořádek na chodníku před budovou fakulty v Ústí nad 
Labem.  
Závěr: AS FŽP UJEP žádá vedení fakulty, aby zabezpečilo pravidelný úklid před 
budovou. 
 
  

 
Příští pravidelné zasedání se uskuteční mimořádně dne 16.11.2005 ve 14-00 hod  
v místnosti č. 211. 
 
 
Body jednání příštího zasedání: 
Doplňovací volby do AS FŽP UJEP 
Čerpání rozpočtu FŽP (do 30.9.2005) 
Volební a jednací řád FŽP UJEP  
Stipendijní řád FŽP UJEP 
 
 
V Ústí nad Labem dne  31.10.2005 
 
 

     
  Ing. Jitka Prchalová 
 předsedkyně senátu 
 
 


